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Přítomno: 17 členů zastupitelstva města (příloha č. 1) 

Omluveni: Ing. Bělík, Bc. Michna, Maluchová, Mgr. Šircová,  

Hosté:        (příloha č. 2) 

Doba zahájení zasedání: 17:00 hodin. 

 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Paskov pan Petr Baďura.  

Pozvánky na zastupitelstvo byly zastupitelům odeslány v řádném termínu, rovněž oznámení  

o konání zastupitelstva bylo vyvěšeno na úřední desce v zákonem daném termínu (příloha č. 3), 

včetně elektronické úřední desky a na vývěskách města.  

Starosta upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován audiozáznam a na povinnost 

dodržovat protiepidemická opatření v průběhu jednání.  

         

Program 

1. Schválení programu Zastupitelstva města 

2. Určení ověřovatelů zápisu a usnesení zastupitelstva 

3. Určení zapisovatele ZM 

4. Kontrola usnesení z 20. a 21. zasedání Zastupitelstva města 

5. Informace o činnosti orgánů obce mezi 20. a 21. zasedáním zastupitelstva města 

6. Petice proti převozu materiálu z odvalu Dolu Paskov na Důl Frenštát přes silnici 

III/4794 v obci Paskov 

7. Rozpočtová opatření 

8. Harmonogram sestavování rozpočtu na rok 2023 

9. Stanovení hlavních investičních akcí na rok 2023 a následující 

10. Majetkové záležitosti 

11. Územní plán 

12. Obecně závazné vyhlášky 

13. Název nově vzniklé ulice 

14. Závěrečný účet DSO RSB za rok 2021 

15. Odměny členů výborů a komisí 

16. Záležitosti organizační a informační povahy 

17. Závěr 

 

 

 

 

1. Schválení programu 
 

Navržený program jednání 21. Zastupitelstva byl schválen 

Hlasování: Pro: 16   Proti: 0  Zdrželo se:0  přítomno (16)  
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2. Určení ověřovatelů zápisu a usnesení 

 

Starosta navrhl ověřovatele zápisu a usnesení pana Ing. Jana Krejčího. 

 
Zastupitelstvo města Paskov schválilo člena ZM za ověřovatele zápisu a usnesení pana Ing. 

Jana Krejčího. 

 
         Hlasování: 15-0-1 (16) 
 
 Starosta navrhl ověřovatele zápisu a usnesení paní Mgr. Martinu Juhasovou. 

 

Zastupitelstvo města Paskov schválilo členku ZM za ověřovatele zápisu a usnesení paní Mgr. 

Martini Juhasovou. 

         Hlasování: 16-0-0 (16) 

 
 
 

3. Určení zapisovatele ZM 

Starosta navrhl určit zapisovatele Ing. Václava Bukovského.  

Zastupitelstvo města Paskov schválilo zapisovatele Ing. Václava Bukovského. 

         Hlasování: 16-0-0 (16) 

4. Kontrola usnesení 
 
Starosta informoval, že na 20. zastupitelstvu RM dostala za úkol předložit na dnešním 
zastupitelstvu řešení a informaci o celé lokalitě týkající se pozemku parc. č. 1619/2 v k.ú. Paskov 
na který město dostalo nabídku na úplatné nabytí části uvedeného pozemku od České republiky 
– Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, se sídlem Rašinovo nábřeží 390/42, 128 
00 Praha 2, což bude dnes bod jednání č. 10.3. dále pak nebyly přijaté žádné usnesení, z nichž 
by vyplývaly úkoly s termínem plnění k dnešnímu dni.  
 
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 20. zasedání 
Zastupitelstva města.  

 
 
 
 

 

5. Informace o činnosti orgánů mezi 20. a 21. ZM 
 
Zprávu o činnosti rady města mezi 20. a 21. zasedáním zastupitelstva města podal místostarosta 
Ing. Milan Klimunda. Rada města se mezi zasedáními zastupitelstva konala 5 x dne 15.6.2022, 
29.6.2022, 20.7.2022, 10.8.2022, 31.8.2022. 
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Na 93. schůzi Rada města projednala: 
 
-Dodávka licencí Microsoft 365 a migrace stávajícího řešení 
-Rozhodnutí MSK o poskytnutí dotace Ministerstva zemědělství na „Obnovu, zajištění a 
výchovu lesních porostů do 40 let věku“ a na „Ekologické a k přírodě šetrné technologie při 
hospodaření v lesích“ 
-Rozhodnutí Ministerstva pro místní rozvoj o poskytnutí dotace na realizaci akce „Vybudování 
denního stacionáře v Zámku Paskov“ 
 

 

Na 94. schůzi Rada města projednala: 

-Smlouvu o poskytnutí dotace v rámci Programu na podporu přípravy projektové dokumentace 
2022 z rozpočtu Moravskoslezského kraje ve výši 400 000,- Kč na realizaci projektu s názvem 
„Muzeum města Paskova v historickém domě porybného“. 
-Dotaci MSK-Restaurování historického kočáru 

 

 

Na 95. schůzi Rada města projednala: 

 

-Cenovou nabídku tisku Speciálního volebního Zpravodaje 

-Seznam žadatelů o nájemní bydlení U zámku v Paskově pro byty velikosti 1+kk 

-Seznam žadatelů o nájemní bydlení U zámku v Paskově pro byty velikosti 2+kk 

-Zprávu o hospodaření města Paskov od 1.1.2022 - 30.6.2022 

-Darovací smlouvy na poskytnutí finančního daru mezi občany města Paskov a Městem 

Paskov. 

-Dohodu o přeshraniční spolupráci Slovenská-Česká republika 

 

 

 

Na 96. schůzi Rada města projednala: 

 

-Harmonogram prací při sestavování rozpočtu města Paskov na rok 2023 

-Rozhodnutí Ministerstva vnitra o poskytnutí účelové neinvestiční dotace prostřednictvím 

Moravskoslezského kraje z rozpočtu MV-GŘ HZS ČR na výdaje jednotek sborů dobrovolných 

hasičů obcí na rok 2022 

-Návrh znění dvou OZV 

-Darovací smlouvy na poskytnutí finančního daru mezi občany města Paskov a Městem 

Paskov. 

 

 

Na 97. schůzi Rada města projednala: 

 

-ZŠ-žádost o schválení nákupu dataprojektorů 

-ZŠ-žádost o změnu odpisů 

-Bezúplatný převod pozemku parc.č. 985/6 v k.ú. Paskov 

-Smlouvu o poskytování zdravotních služeb 
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Na ZM se dostavila paní Vaňková. 

 
Za Finanční výbor podal zprávu Ing. Michálek. Členové FV se mezi 20. a 21. zasedáním 
zastupitelstva města sešel, 1 x 20.6.2022, činnost FV je uvedena ve zprávě předsedy FV, která 
je Přílohou č. 4 tohoto zápisu. 
 
Kontrolní výbor informaci podal starosta, Kontrolní výbor se mezi 20. a 21. zasedáním 
zastupitelstva sešel 1 x 14.8.2022, zpráva o činnosti KV je Přílohou č. 5. 
 
Ing. Šugar-materiál z KV nebyl zastupitelům rozeslán není o čem jednat 
Starosta-přečetl zápis KV 
Tajemník-vysvětlil, že zápis KV bude přílohou zápisu zastupitelstva tak jako je to u ostatních 
výborů 
 
 
Za Osadní výbor podal informace pan Staněk. Osadní výbor se mezi 20. a 21. zasedáním 
zastupitelstva sešel 1 x, a to 25.8.2022. viz Příloha č. 6 
 
 
Za Komisi pro školství, vzdělávání, kulturu a sport podala informaci paní Vaňková, Komise 
se mezi 20. a 21. zasedáním zastupitelstva města sešla 2 x v červnu a ve čtvrtek. Projednala 
jednotlivé zábavy (předpouťová a popouťová) a dále organizaci Pohádkového zámku. 
 
Komise pro územní rozvoj, životní prostředí a bytový fond města se mezi 20. a 21. 
zasedáním zastupitelstva nesešla.  
 
 
Komise pro dopravu, veřejný pořádek a prevenci kriminality se mezi 20. a 21. zasedáním 
zastupitelstva města nesešla.  
 
 
Za Sbor pro občanské záležitosti podal informaci starosta. Sbor pokračuje ve své činnosti, 
navštěvuje jubilanty a organizuje vítání občánků a vítání prvo školáků. 
 
 
Letopisecká a dokumentační komise se mezi 20. a 21. zasedáním zastupitelstva se nesešla.  
 
Za Komisi pro péči a přírodní a kulturní památky podal informaci starosta, komise se nesešla. 
 
 
Starosta dále informoval, že Zpravodaj vyšel a byl již distribuován do poštovních schránek, 
rovněž vyšel mimořádný předvolební Zpravodaj, který bude v nejbližších dnech distribuován. 
 
Moravec-předpouťová zábava, mohou být ZM seznámeni se skutečností, jak se na ní podílelo 
město, finančně i materiálně. 
 
Starosta-vyhodnocení ještě není uzavřeno, měla by být jen jedna akce, a bylo by dobré se 
zamyslet nad rozsahem a vystupujícími 
 
Zastupitelstvo města Paskov vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města mezi 20. a 21. 
zasedáními Zastupitelstva města Paskov.  
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6. Petice proti převozu materiálu z odvalu Dolu Paskov na Důl Frenštát přes 

silnici III/4794 v obci Paskov 

Místostarosta zastupitele informoval o tom, že městský úřad velmi rychle a velmi intenzivně 

reagoval na petici s níž byli zastupitelé seznámeni na 20. jednání zastupitelstva, dále informoval 

o počtu podpisů pod peticí a všech krocích, které MěÚ podniknul pro zmírnění dopadů převozu 

materiálu, včetně informace, kde se občané mohou seznámit s jednotlivými dokumenty a kroky, 

které se podnikly v souvislosti s převozem materiálu z odvalu. 

 

MUDr. Ožana-udělalo DIAMO znalecké posudky, že se smí překročit nosnost udávána na 

dodatkových tabulkách 

Ing. Klimunda-můžeme si revizní posudky vyžádat, nemáme je, jelikož komunikace není města, 

údajně došlo k posílení konstrukcí, od posudků nečekejme žádné zásadní výsledky 

Ing. Šugar-běžte se podívat na dodatkové tabulky, je uvedena výjimka pro vozidla DIAMA, přitom 

žádné vozidlo není DIAMA, je to na pokuty 

Ing. Michálek-nesmí se skončit a smířit se se stavem, pokud chceme udělat něco pro občany 

Starosta-můžeme si udělat sami další posudky a porovnat s vyžádanými 

MUDr. Ožana-na DIAMO se musí vytvářet stálý tlak, aby si nemysleli, že u dalšího odvážení to 

bude stejně jednoduché 

Starosta diskusi uzavřel s tím, že v případě jakéhokoliv problému s převozem budou mít občané 

podporu města, obzvláště, pokud vzniknou škody v souvislosti s převozem hlušiny, již ví o jednom 

případu prasklé stěny 

 

Zastupitelstvo petici včetně všech podkladů projednalo, vzalo na vědomí a schválilo, že je nutno 

vyžádat od vlastníka komunikace Bělská posudky všech mostů a zkontrolovat, že je možno po 

mostech s nosností 12 t, která je uvedena na dodatkové tabulce povolit přepravu 42 t kamionů. 

          Hlasování: 17-0-0 (17) 

 

7. Rozpočtová opatření č. 5/2022 

 
Starosta zastupitele seznámil s návrhem rozpočtových změn, kde na straně příjmů se jedná o 

příspěvek ze státního rozpočtu (kompenzační bonus-část) a tři dotace z MSK. Dalším příjmem je 

dar s určitým přesně specifikovaným účelem. 

 

Na straně výdajů se promítly navržené investiční příspěvky pro P.O. a výdaje z dotací MSK. Další 

výdaje, které jsou navýšeny souvisí s opravami bytových a nebytových prostor města, technickým 

vybavením města a nákupem pozemku. 

 

Ing. Michálek-položka Zámecká krčma 1,2 mil. Kč bude na jaké opravy, když ji celou 

pronajímáme? 

Ing. Klimunda, některé opravy budeme muset provést coby vlastníci 

Starosta-pevné součásti stavby budeme muset opravit před počátkem pronájmu 

Ing. Krejčí upozornil, že v jedné z položek schází nula, ale součet je správný 

 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 17-0-0 (17) 
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8. Harmonogram sestavování rozpočtu na rok 2023 

Starosta seznámil zastupitele s Harmonogramem prací při sestavování rozpočtu města Paskov 

na rok 2023 a informoval, že Rada města na svém 96. zasedání dne 10.8.2022 usnesením 

1/96/2022 schválila Harmonogram prací při sestavování rozpočtu města Paskov na rok 2023. 

Zastupitelstvo projednalo Harmonogram sestavování rozpočtu na rok 2023 a schválilo 

Harmonogram tak, jak byl navržen Odborem ekonomickým. 

          Hlasování: 17-0-0 (17) 

 

9. Stanovení hlavních investičních akcí na rok 2023 a následující 

Místostarosta zastupitele seznámil s investičními prioritami pro rok 2023 a následující roky, 

které postupně plynou z potřeb města a dle požadavků jednotlivých správců rozpočtových 

kapitol. V tabulce jsou začleněny i požadavky PO. K jednotlivým akcím poskytnul podrobnější 

informace. 

Ing. Šugar-bylo by vhodné zařadit výstavbu chodníku na ulici Bělská od mostku po zastávku. 

Starosta-má se řešit přesun zastávky, proto se tento návrh zařadí pouze do zásobníků akcí, 

zároveň popsal, jak se bude přistupovat k jednotlivým akcí, nejprve se zajistí mandatorní 

výdaje, které díky nárustu energií prudce rostou nejen úřadu, ale i příspěvkovým organizacím, 

poté se budou řešit investiční akce, na které získáme dotace a teprve v následné etapě, pokud 

ještě budou finanční prostředky ostatní investice. 

MUDr. Ožana-při údržbě VO by se do světel měly montovat regulátory  

Starosta-komunikace, musí být osvětleny dle normy nebo vůbec, určitou regulaci VO již máme, 

vzhledem k tomu, že jsme již pracovali na úsporných opatřeních nedosáhneme na dotace, 

nevykážeme úsporu 

 

Zastupitelstvo návrh hlavních investičních akcí na rok 2023 a následující projednalo a 

schválilo. 

          Hlasování: 17-0-0 (17) 

 

10. Majetkové záležitosti 

 

10.1.Odkup pozemků od COOP 

Starosta seznámil zastupitele s návrhem na odkup pozemků, které jsou v současnosti ve 

vlastnictví COOP Beskydy spotřební družstvo. Odkup na svém 96.jednání schválila a doporučila 

Rada města, dne 10.08.2022 usnesení 8/96/2022, jedná se o nákup pozemků parc.č. 468/2, 

469/1, 470/1, 471, vše v k.ú. Paskov o celkové výměře 653 m2 od COOP Beskydy, spotřební 

družstvo, se sídlem Tovární 283/13, 737 01 Český Těšín za tržní hodnotu což odpovídá ceně  
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1.300.000,- Kč, která byla  stanovena na základě Odhadu tržní hodnoty nemovité věci číslo 1005 

-10 -2022, který vypracoval pan Josef Szczurek, Formanská 207, 735 62 Český Těšín - Mosty. 

Součástí materiálu je i Kupní smlouva. 

Ing. Šugar-jaký je s pozemkem záměr? Co se tam bude stavět, musí se koupit za tržní cenu? 

Starosta-parkovací místa pro dům 818, nádrž na zadržování vody, možno vrtat pro tepelná 

čerpadla 

MUDr.Ožana-měli bychom si zajistit, aby nás v centru města nikdo nezablokoval 

Ing. Krečmerová-pozemky uprostřed obce by se koupit měly 

Zastupitelstvo návrh na odkup pozemků od COOP Beskydy spotřební družstvo projednalo, a i 

s ohledem na doporučení odkupu RM usnesením 8/96/2022 odkup schválilo. 

          Hlasování: 13-3-1 (17) 

Zastupitelstvo Kupní smlouvu projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 13-3-1 (17) 

 

10.2. Bezúplatný převod pozemku 

Starosta seznámil zastupitele s tím, že v roce 1980 byla sepsána kupní smlouva mezi městem 

Paskov a panem Bohumilem Matušinským, týkající se pozemku parc. č. 985/6 o výměře 60 m2, 

který leží pod místní komunikací, která je vedena v pasportu pozemních komunikací.  

V katastru nemovitostí o této transakci není žádný záznam, proto došlo k dohodě s panem 

Matušinským, který městu tento pozemek daruje v případě schválení darovací smlouvy. RM 

celo situaci projednala na své 97. schůzi dne 31.8.2022 a svým usnesením č. 5/97/2022 

doporučila zastupitelstvu darovací smlouvu schválit. 

 

Zastupitelstvo darovací smlouvu projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 17-0-0 (17) 

 

10.3. Sdělení Úřadu pro zastupování státu 

Starosta informoval zastupitele, že RM požádala Úřad pro zastupování státu pouze o malou 

část z nabízeného pozemku, a to o přístupové plochy na pozemky vlastníků fyzických osob, aby 

tyto nemusely přes pozemky úřadu. Úřad zaslal sdělení, v němž informuje, že tyto přístupové 

plochy odprodá vlastníkům přilehlých pozemků, o ostatní plochu město Paskov zájem nemá. 
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11. Územní plán 
 

Místostarosta Ing. Klimunda seznámil zastupitele se dvěma žádostmi o změnu územního plánu. 

Obě žádosti zastupitelé projednali samostatně a postupně proběhlo hlasování o každé z nich. 

Před hlasováním byli zastupitelé seznámeni se stanoviskem MMFM a byly jim promítnuty situační 

plány jednotlivých lokalit s předmětnými pozemky. 

 

 

 

11.1. Žádost č. 57 o změnu územního plánu 

Zastupitelstvo města Paskov rozhodlo na základě § 46, odst. 3 zákona č. 183/2006 Sb., o 

územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů nezařadit 

návrh na pořízení změny územního plánu č.57, č.j. Pas 1194/2022 do změny Územního plánu 

Paskov. 

          Hlasování: 16-0-1 (17) 

Z jednání vyšel pan Kunát 

 

 

 

11.2. Žádost č. 58 o změnu územního plánu 

Zastupitelstvo města Paskov rozhodlo na základě § 46, odst. 3 zákona č. 183/2006 Sb., o 

územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů zařadit 

návrh na pořízení změny územního plánu č.58, č.j. Pas 1606/2022 do změny Územního plánu 

Paskov. 

MUDr. Ožana-pokud by se přes Ostravici postavil provizorní most dalo by se převážet materiál 

z haldy mimo zastavěné území Paskova 

Starosta-stávající příjezdová komunikace v areálu bývalého Dolu Paskov k Ostravici je mimo tyto 

pozemky v blízkosti železniční vlečky 

          Hlasování: 13-0-3 (16) 

 

12. Obecně závazné vyhlášky 

 

Starosta seznámil zastupitele s důvody, proč se ruší stávající OZV. MV našlo ve znění OZV 

schválených v prosinci 2021 nedostatky, díky tomu, že se na návrh ZM provedla změna a dále 

se do OZV doplnily další akce na nichž je výjimka z požívání alkoholu na veřejných místech na 

kulturní akce. 
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12.1. OZV o MP poplatcích ze psů 

Zastupitelstvo OZV o MP poplatcích ze psů projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 16-0-0 (16) 

 

12.2. OZV o požívání alkoholu na veřejných prostranstvích. 

Zastupitelstvo projednalo OZV, kterou se zakazuje požívání alkoholických nápojů za účelem 

zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku na vymezených veřejných prostranstvích. 

 

Bc. Klimundová-v akcích schází pouť, měla by se doplnit 

 

Zastupitelstvo OZV po projednání s tím, že se do OZV doplní Paskovská pouť OZV schválilo. 

          Hlasování: 14-0-2 (16) 

 

 

13. Název nově vzniklé ulice 

 
Místostarosta k návrhu na název nové ulice uvedl, že je jedná o komunikaci na pozemku parc. 
č.1996/101 k.ú. Paskov, která vzniká v souvislosti s výstavbou logistické haly Demaco na 
bývalém území dolu Paskov. Jedná se o nově vzniklou komunikaci, která bude se zpevněným 
povrchem a bude sloužit jako přístupová komunikace do areálu firmy Demaco. Je potřeba stanovit 
název ulice, s tím, že firma Demaco navrhuje i po konzultaci s obcí Hrabová název „U terminálu“.  
 
Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 
          Hlasování: 17-0-0 (17) 
 
 

14. Závěrečný účet DSO RSB za rok 2021 
 

Starosta seznámil zastupitele se Závěrečným účtem DSO Regionu Slezská brána za rok 2021, 
vč. Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření DSO Regionu Slezská brána za rok 2021, 
které provedl MSK, a který byl schválen bez výhrad. 
 
Zastupitelé Závěrečný účet DSO Region Slezská brána za rok 2021, vč. Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření DSO Region Slezská brána za rok 2021, schválený bez výhrad 
projednali a vzali na vědomí. 
 
Z jednání se vzdálil pan Staněk 
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15. Odměny členů komisí a výborů 
 

Starosta sdělil zastupitelům, že mezi dvacátým a dvacátým prvním zastupitelstvem se některé 

výbory a komise sešly, a proto by bylo vhodné členy těchto výborů nebo komisí, kteří nejsou 

členy zastupitelstva za jejich práci ocenit. Přehled odměňovaných tak jak je navrhli jednotliví 

předsedové jsou v materiálech k zastupitelstvu. 

Zastupitelé návrh odměn projednali a schválili. 

          Hlasování: 16-0-0 (16) 

 

16. Záležitosti organizační a informační povahy 

 

Starosta-informoval o výši finanční hotovosti na účtech města 

-BIOCEL od majitele dostal 2,5 miliardy korun na investice v části zpracování a 

skladování štěpky a další nové technologie které povedou ke snížení ekologické 

zátěže, což je pro Paskov dobrá zpráva 

-dokončuje se Sběrný dvůr-schází zprovoznění jímky na dešťovou vodu 

-informoval o kulturních akcích města 

-17.9. proběhne Den regionů, tentokráte v Žabni 

 

Ing. Šugar-za Oprechticemi směr Krmelín jsou na radaru dvě kamery, je to na počítání      

vozidel? 

Starosta-není nám známo, ale zjistím. Dle informace od paní starostky Krmelína tam 

snímají dopravní značky projíždějících automobilů a registrují jejich okamžitou rychlost, 

jako podklad pro přestupkové řízení 

 

Ing. Stibor-darování komunikací městu-dříve se udělala kompletně celé cesta a darem 

předal městu, bez jakýkoliv nákladů města  

-v současné chvíli město přijímá komunikace hotové a bude muset do komunikací 

vkládat finance, dá se vydat předpis v němž budou přesně stanovené podmínky 

pro takový to dar? 

Ing.Klimunda-změnilo se kritérium stavebního úřadu z důvodu dělení pozemků 

MUDr. Ožana-měly by se doplnit podmínky pro převzetí cesty 

Starosta-souhlasil s nadefinováním podmínek pro výstavbu a následné přebírání 

komunikací v zastavovaném území 

 

Moravec-při výjezdu z D56 na ulici Mitrovickou jsou špatné výhledové poměry-dala by se 

snížit povolená rychlost na nadjezdu 

 Starosta-musíme obnovit jednání s majitelem komunikace 
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17. Závěr 

Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v 19,32 hodin.  

 
 
 
 
 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina  
2) Prezenční listina hostů 
3) Oznámení o konání zastupitelstva 
4) Zpráva předsedy FV 
5) Zpráva předsedy KV 
6) Zpráva předsedy OV 

Zápis byl vyhotoven dne 1.9. 2022.  
 
Zapisovatel: Ing. Václav Bukovský 
 
 
 
Ověřovatelé:   Mgr. Martina Juhasová dne ........................................... 
                               
                       Ing. Jan Krejčí   dne ........................................... 

 
 

 
starosta města Paskov   ......................................              dne ........................................... 
                                              Petr Baďura   


